

**NBP****National Bank of Pakistan
Hong Kong****National Bank of Pakistan, Hong Kong Branch
Notice of Change of Banking Hours****巴基斯坦國民銀行香港分行
更改服務時間的通知**

National Bank of Pakistan, Hong Kong Branch (the “Bank”) announces that in view of the Novel Coronavirus infection and the protection of the health of its customers and staff, the Bank will adjust the banking hours of its Main Branch Hong Kong and Kowloon Branch temporarily with effect from 26th March 2020 until further notice. The banking hours will be shortened from 9:00am to 4:00pm from Monday to Friday. All Saturday, Sunday and public holidays will be closed.

The Bank will not provide the cash transactions during the captioned special period. The other banking services, such as trade finance, credit business, remittance will be same as usual.

Should you have any query, please do not hesitate to contact our Operations Department at (852) 2534 0404. We apologize for any inconvenience caused.

National Bank of Pakistan, Hong Kong Branch
25th March 2020

因應新型冠狀病毒的傳播風險及為了對客戶及員工的保護，由 2020 年 3 月 26 日起，巴基斯坦國民銀行香港分行(“本行”) (包括：港島分行及九龍分行) 的服務時間將縮減為由上午 9 時至下午 4 時(星期一至星期五)，星期六、星期日及公眾假期休息。

在特別服務時段期間，本行不提供現金交易處理服務，其他銀行服務(包括貿易融資、信貸及匯款)照常。若有任何查詢，請致電本行營運部 (852) 2534 0404。對客戶構成不便，本行謹此致歉。

巴基斯坦國民銀行香港分行
2020 年 3 月 25 日